
Interpelácia č. 22/2016   
 
 
2. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 8.2.2016  
 
 
Tomko: 
Chcel by som sa spýtať na zelené pásy, kedy budú dokončené, po ukončení stavby teplovodu? 
Lebo stále to je ešte v stave, ešte že vyzerá jak stavenisko, niektoré úseky okolo cesty. 
 
PhDr. Čižmár: 
Presný termín vám povedať neviem, ale v rámci harmonogramu sú naplánované tieto činnosti 
teraz v jarnom období. Koniec máj je fixný termín, keď to majú ukončiť, takže koniec mája.  
 
Tomko: 
Toto bude mesto, mesto  to bude robiť? 
 
PhDr. Čižmár: 
Nie, toto je záležitosťou toho, kto robil rekonštrukciu, to znamená Trebišovská energetická, 
ale mesto, ako také, prostredníctvom mestského hospodárskeho strediska často krát 
participuje, to znamená, komunikuje s príslušnou organizáciou a rieši, aby tá výsadba bola 
riešená organizovane.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 8.2.2016 
 
 
 
 
 


